
Protokół z posiedzenia Komisji łączonych Rady Gminy Nowa Wieś Wielka  

z dnia 25 października 2021 r. 

Obradom przewodniczyła Pani Agnieszka Karolak – Przewodnicząca Komisji Zdrowia, 

Opieki Społecznej, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego. 

 

Porządek obrad : 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

W posiedzeniu wzięło udział 12 radnych, co stanowiło kworum do p rawomocności obrad 

Komisji. 

 

2. Przyjęcie protokołu poprzedniego posiedzenia komisji łączonych. 

Przewodniczący posiedzenia zapytał, czy wszyscy radni zapoznali się z protokołem po 

czym zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

3. Opiniowanie projektów uchwał i materiałów na XXIX sesję Rady Gminy. 

Pan Wójt poinformował, że z porządku obrad należy zdjąć dwa projekty uchwał: dotyczący 

oceny aktualności Studium oraz zmiany statutu Zakładu Gospodarki Komunalnej. Komisja 

zaopiniowała zmianę porządku obrad pozytywnie. 

- Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowa Wieś Wielka na lata 2021-2028. 

Omówienia projektu uchwały dokonał Pan Wójt – Wojciech Oskwarek. Komisja,     

po przeprowadzonej dyskusji jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

- Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Nowa Wieś Wielka na 2021 r. 

Omówienia projektu uchwały dokonał Pan Wójt – Wojciech Oskwarek, wyjaśniając zmiany  

i przesunięcia między działami i paragrafami klasyfikacji budżetowej oraz uzasadniając 

z czego wynikały. Komisja, po przeprowadzonej dyskusji jednogłośnie zaopiniowała projekt 

uchwały pozytywnie. 

- Opiniowanie projektu uchwały Podjęcie w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 

służebności przesyłu celem eksploatacji linii napowietrznej 110 kV. Projekt uchwały 

przedstawił Pan Ryszard Ładziński. Komisja,       po przeprowadzonej dyskusji jednogłośnie 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

- Opiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu energii elektrycznej wytwarzanej z urządzeń fotowoltaicznych. Projekt uchwały 

przedstawił Pan Ryszard Ładziński. Komisja,       po przeprowadzonej dyskusji jednogłośnie 



zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

- Opiniowanie projektu uchwały  w sprawie uchwalenia Gminnej strategii rozwiązywania 

problemów społecznych na lata 2021-2030. Pan Sekretarz poinformował, że w związku  

z nieobecnością Pani Dyrektor Grażyny Wojtera-Moskal, projekt uchwały zostanie omówiony 

podczas sesji Rady Gminy. 

- Opiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia programu współpracy Gminy Nowa 

Wieś Wielka z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na 2022 r. Projekt uchwały omówiła Pani Anna Bialik-

Pieszak. Komisja,        po przeprowadzonej dyskusji jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały 

pozytywnie. 

- Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie w sprawie jednorazowych 

stypendiów, nagród i wyróżnień Wójta Gminy Nowa Wieś Wielka przyznawanych 

zawodnikom i trenerom za osiągnięcia w dziedzinie sportu. Projekt uchwały omówiła Pan 

Sekretarz. Komisja,       po przeprowadzonej dyskusji jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały 

pozytywnie. 

- Opiniowanie Informacji  o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2020/2021. 

Informację przedstawiła Pani Kierownik Lila Górna. Komisja,       po przeprowadzonej dyskusji 

jednogłośnie zaopiniowała informację pozytywnie. 

Na tym zakończono realizację punktu 3. 

 

4. Sprawy różne. 

Pan Sekretarz przedstawił informację na temat konsultacji społecznych w sprawie Planu 

Zrównoważonego Rozwoju Komunikacji Miejskiej, które odbędą się w dniu 25 listopada 

2021 r. 

W dalszej części przedstawił informację na temat przebiegu sprawy związanej z protestem 

mieszkańców przeciwko powstaniu punktu skupu złomu w Nowej Wsi Wielkiej. 

Pan Janusz Szczepański dodał, że w tej sprawie odbyła się również rozprawa 

administracyjna. 

Pan Szymon Giżycki poprosił o rozpowszechnienie wśród mieszkańców informacji o 

możliwości składania wniosków o sprzęt komputerowy dla dzieci w wieku szkolnym, które 

są potomkami byłych pracowników PGR. 

 

5. Zakończenie posiedzenia.  

Po wyczerpaniu wszystkich punktów Przewodnicząca posiedzenia podziękowała 

wszystkim za udział i dokonał zamknięcia jej obrad. 


